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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 30 martie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.663 din 24 martie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 30 martie 2017, ora 1300, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 
2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 
4. Ilie Clement 
5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 
7. Barbu Ionuţ 

8. Falan Corina Ionela 
9. Nichita Tereza 

10. Ionescu Liviu Ovidiu 
11. Pick  Ladislau 

12. Sîrbu Adelina Veronica 
13. Matei Mihai 

14. Ţigănilă George 
15. Meclea Alina 

16. Vladu Alexandru 
17. Neacşu Lucian 

18. Anghelescu Adrian Valentin 
19. Muscalu Ionel 
20. Dragomir Ion 

21. Ciulacu Mirela 
 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Dragomir Ion, ales prin H.C.L. nr. 67 din 03 

martie 2017. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua! Declar deschisă ședința din data de 30 

martie și înainte de a începe, vă rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al 
României.  

Vă mulțumesc! Înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să aprobăm procesul 
verbal al şedinţei ordinare din data 03 martie 2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 16 martie 

2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Vă mulțumesc! 

Avem ordinea de zi a ședinței de astăzi care cuprinde un număr de 52 de puncte și 
2 informări. Dacă sunt discuții? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, aș vrea să rog consilierii să 

accepte un punct suplimentar privind acordarea unui sprijin financiar domnului Silvestru 
Constantin în sumă de 4.000 lei. Fiind un caz de foarte mare urgență și comisia de buget 

s-a întrunit și a luat în calcul și acest acest lucru și vă rog să treceți pe ordinea de zi acest 
punct. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot ordinea de zi și cu punctul 
suplimentar propus de domnul primar. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
Domnul consilier Vladu Alexandru:  Haideți să încercăm să aprobăm procesele 

verbale după ce constatăm că suntem statutari și așa mi se pare normal. Să fim statutari, 
să începem ședința și după aprobăm, în general. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E mai nou, domnul președinte! 
Domnul consilier Dragomir Ion: Este o cutumă a Consiliului Local. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Se filmează de fiecare dată! Deci, după ce se 

deschide ședința și suntem statutari, să aprobăm și procesele verbale! 
Domnul consilier Dragomir Ion: Da, domnule consilier! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuie întrebat domnul secretar dacă suntem 
statutari. 

Domnul secretar Roșu Petre: Sunt prezenți toți consilierii, ședința se poate 
desfășura în condiții normale. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă era o problemă, domnul secretar, din oficiu, 
s-ar fi sesizat și spunea: nu o ținem, că nu suntem statutari. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu vorbim că nu suntem… 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Vorbim, ca să ne auzim! 

Domnul secretar Roșu Petre: Propuneți ca aprobarea proceselor verbale să se facă 
după ce anunț că suntem statutari? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: După deschiderea ședinței! Atâta tot! 
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Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

activitatea de blocare, ridicare, transport şi eliberare a 
autovehiculelor/vehiculelor staţionate, parcate neregulamentar/abandonate pe 

domeniul public al Municipului precum şi prevederi privind respectarea 
normelor de parcare pe domeniul public în parcările de domiciliu/reşedinţă sau 

sediu/punct de lucru, de pe raza Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion:  Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru:  În primul rând trebuie să rezolvăm și cu 

microfoanele pentru că am reușit să mă uit la o emisiune în reluare și nu se aude nimic de 
la masă. Deci, ori ne dați un microfon ca să se audă…. Eefectiv nu se aude absolut nimic 

de la masă! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi permiteți să vă răspund? Deci, dacă dvs. 

vorbiți doar pentru camere, o să-i spun să vă dea un microfon, dacă vorbiți pentru ceilalți 
consilieri, puteți să vorbiți și fără microfon că vă aud consilierii. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Odată ce ședința este transmisă pe un post de 
televiziune, mi se pare nelalocul ei să nu se audă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Încercați să vorbiți mai tare și vă veți auzi! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Ok! Domnule primar, dați-mi voie să-l 

folosesc pe al dvs. că se aude foarte bine! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Știți ce nu știți dvs.? Nu se aude al meu bine, se 
aud acestea! 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Dați-mi voie să vorbesc aici la dvs.! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi permiteți să vă țin microfonul? 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Sigur, că da! 
Domnul primar Barbu Nicolae: E roșu! 

Domnul consilier Țigănilă George:  Domnule președinte, transformăm ședința în 
ce? În ce transformăm? 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  O tranformăm în ședință de Consiliu! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, opriți-vă microfonul de la locul 

dvs., ca să vă auziți! 
Domnul consilier Țigănilă George:  Vă rugăm frumos! 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Vorbim despre regulamentul de parcare, da! 
Sigur, o să fie  grămadă de discuții pe acest regulament. Eu am două-trei întrebări și atât! 

Domnul consilier Țigănilă George: Luați loc! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Constatarea neregulilor… 
Domnul consilier Țigănilă George: Ce facem? Facem circ? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Un om care a parcat și a venit agentul 
constatator și constată că este o neregulă, este amendă, nu este prevăzută nicăieri. 
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Domnul primar Barbu Nicolae:  Ziceți dvs.! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am văzut că nu e! 
Domnul primar Barbu Nicolae:  Domnule consilier, o secundă! Te duci la legea 

organică! Legea organică este legea circulației pe drumurile publice care spune clar. S-a 
stabilit o lege pentru ridicare mașinilor, nu ai normă internă, te duci pe lege organică. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este foarte bine, domnule primar… 
Domnul primar Barbu Nicolae:  Doamna jurist, e bine? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Da!  
Domnul consilier Vladu Alexandru: Dați-mi voie, dacă tot stabilim aici niște reguli, 

ele trebuie clar stabilite de la început ca omul să știe ce se întâmplă.  
Domnul primar Barbu Nicolae:  Regula Consiliului local nu poate bate o lege 

organică. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 290 de lei, da? E un lucru pe care l-am aflat! 
Apoi vine următorul pas, de blocare a roților. Nu avem tariful de blocare al roților. Deci, 

tariful de blocare al roților, domnule director! Nu, domnule consilier! Vine agentul și 
constată că ai parcat, dar nu îți blochează roata și îți dă o amendă de 290 lei. Vine agentul 

constată că ai parcat, nu ești acolo și îți blochează roata. În momentul acela ai un tarif de 
blocare a roții. Haideți să ne uităm pe acest proiect! Vă spun eu domnule director, ziceți 

așa, la un moment dat, va fi stabilit de …. 
Domnul director Ciobanu Lazăr: Direcția de Taxe și Impozite. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, de Direcția de Taxe și Impozite, ci de 
GSL. Așa scrie acolo! Nu este stabilit, da! Haideți să stabilim pentru că suntem în 

ședință! Deci, nu avem tariful de blocare al roților! Ce se întâmplă în momentul acesta? 
Deci, roata este blocată, după trei ore vine mașina să ridice autovehicolul, se mai dă o 
taxă de 150 de lei care este ridicarea autovehicolului în mijlocul de transport. 

Domnul director Ciobanu Lazăr: Nu amestecăm… 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu amestecăm! Ele așa sunt în circuit! 

Gândiți-vă că așa este circuitul! Deci, încă 150 de lei pentru ridicarea mașinii… 
Domnul director Ciobanu Lazăr: Când se face ridicarea! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Exact, asta am spus! Încă 150 de lei pentru 
ridicare. Am ridicat mașina! Dacă întâmplător vine omul care a parcat acolo, el plătește 

numai cei 150 de lei, plus celelalte cheltuieli. Deci, ne-am oprit aici! 
Domnul director Ciobanu Lazăr: Așa este regulamentul! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Transportul încă 150 de lei și transportul încă 
50 de lei la depozit. Ar trebui să știm și să stabilim în proiect unde se duc aceste mașini.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, noi am aprobat un regulament! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Lăsați-mă să termin! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu stabilim locația! Acelea vin pe alte hotărâri pe 
care le vom stabili clar când vom da GSL-ului. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La depozitare se spune că e 200 de lei 

depozitarea. Pe ce? Pe zi? 
Domnul director Ciobanu Lazăr: Pe 24 de ore. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă stă 24 de ore înseamnă că se 
calculează… 
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Domnul director Ciobanu Lazăr: Dar și spune aici, clar. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ok! Deci, încă o dată, din punctul meu de 
vedere, trebuie să completăm cu ceea ce v-am spus. Vor fi multe discuții, dar trebuie să le 

facem! Trebuie să introducem un pic ordine în orașul acesta! Întrebarea care o mai pun, 
se referă acum și la celelalte, nu neapărat pe centru sau în locurile aglomerate, piață și așa 

mai departe, sunt parcate mașini și la periferie și pe locuri care nu sunt. Păstrăm aceeași 
regulă? 

Domnul director Ciobanu Lazăr: Sunt specificate acolo! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulțumesc domnule primar, pentru microfon! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e acesta microfonul! Nu toată lumea are noroc 

de microfon serios să fie auzit peste tot! Asta e! Mai așteptați trei ani de zile și dacă 

ajungeți în locul acesta, se aude foarte bine de aici! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, iar o luam pe politică? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu o iau! Dar dacă ați venit în fața primarului ca să 
vorbiți la microfon? Am vrut să mă ridic, dar din bun simț nu m-am ridicat ca să vă ofer 

locul acesta, că se aude bine de pe partea primarului! 
Vă răspund exact și știți foarte bine că noi aprobăm acum un regulament privind 

ridicarea și tot, a celor care staționează și am spus: în locuri în care are cineva parcare de 
domiciliu. Nu vom duce acest serviciu la extrem, să-i luăm pe toți, ca și higherii, să 

mergem pe stradă și unde a parcat nelegal să ne apucăm să ridicăm mașini. Am spus -o și 
o repet de atâtea ori și cetățenii trebuie s-o știe. Am făcut acest regulament privind 

ridicarea ca un regulament coroborat cu regulamentul privind parcările de domiciliu, 
tocmai ca să-i dăm posibilitatea unei instituții, ca atunci când cineva încalcă legea și 
blochează un loc de parcare pentru care cineva a plătit, să avem măsurile coercitive, să-l 

facem pe acela să ridice mașina. Dacă nu dorește, că el stă în casă și nu dorește, îi ridicăm 
mașina și are de plătit. Știți foarte bine că avem un regulament și am aprobat tarife și tot, 

pentru ridicarea mașinilor abandonate. Și avem și un loc bine stabilit și a fost aprobat, 
avem și anumite cheltuieli care sunt făcute pentru acest lucru. Deci, avem pentru mașinile 

abandonate. Locul îl avem. Că acel loc îl avem acum, că nu o să-l mai avem, ce se 
întâmplă atunci? Să ne apucăm să trecem printr-o hotărâre de Consiliu locul respectiv, ca 

mâine dacă nu ne mai înțelegem cu cel de acolo sau zice: domne, nu mai prelungim 
contractul. Să venim iarăși în ședință, că noi nu avem terenul în proprietate al Primăriei 

unde să le lăsăm! Am închiriat sau GSL-ul, IPSV-ul a închiriat din altă parte. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: IPSV-ul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: IPSV-ul a închiriat! Acum e GSL-ul pentru că 
IPSV-ul s-a transformat în GSP, în Giurgiu Servicii Publice, doar pentru serviciile 

publice. Deci, dacă ne gândim, cu toate hotărârile care s-au aprobat, aceste neclarități ale 
dvs., sunt rezolvate. Că a dat bine ca să fiți în fața camerelor, nici o problemă! Să știți că 
dacă este și venim în Consiliu doar să fiți văzuți la cameră, să știți că o să fac 

înregistrarea acesta sau nu o s-o mai fac. Pentru că pot găsi și alte metode să înștiințez 
cetățenii privind hotărârile de Consiliu. Am considerat că cetățeanul e bine să fie informat 

și să fie televizate, dar putem să nu mai încheiem contractul și să nu mai televizăm și 
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informăm prin ziar și atunci puteți să vorbiți și încet și tare, că tot se va auzi prin ziar, la 

fel! 
Domnul consilier Dragomir Ion: Alte discuții? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am și eu o întrebare! Cele aduse de domnul 
Vladu, să înțeleg că sunt amendamente sau simple critici? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, eu încă o dată vă spun, că nu s-a înțeles!  
Doamna consilier Ciulacu Mirela: S-a înțeles ce ați spus, dar…. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu sunt amendamente, sunt lipsuri în proiect! 
Adică, omul nu știe! În momentul în care l-am depistat acolo, cât îl amendăm. Nu știe! 

Dacă spuneți că e 290, să scriem în regulament 290 de lei! Apoi, pentru blocare, intrăm 
pe un proiect și nu știm cât este. Noi facem proiectul și nu știm cât este blocarea roților? 
Nu se poate! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Putem să le trecem pe toate și îi dădeam prin GSL. 
Doamna consilier Ciulacu Mirela: Haideți să completăm! Asta spun și eu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: În momentul în care vom da serviciul GSL-ului 
prin încredințare ca serviciu…. Putem să facem un proiect să-i dăm acest serviciu GSL-

ului, trebuie să-l delegăm cuiva și atunci îi delegăm unei societăți a noastră. Noi aprobăm 
regulamentul! Prin regulamentul de delegare îi spunem: vei încasa decât atâta pentru asta, 

decât atâta pentru asta, decât atâta pentru asta! Și atunci, prin regulamentul pe care îl 
stabilim când îi delegăm serviciul, stabilim toate criteriile și aprobarea tarifelor și tot. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Alte discuţii? 
Domnul secretar Roșu Petre: Să completăm art.1, conform anexei. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 
Abţineri?  

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de atribuire a 
locurilor de parcare în parcările de domiciliu/reședință sau sediul/punct de lucru 

din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Aș vrea să stabilim întâi ce înseamnă familie. 
Domnule primar, vorbesc din toată inima, ca să stabilim clar, nu vorbesc de dragul de a 

vorbi. Să stabilim ce înseamnă familie! Într-un apartament poate…. 
Domnul primar Barbu Nicolae: E în dezbatere în Parlament! 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Poate să locuiască mama, tata și copii minori, 

asta este o familie! Poate să locuiască mamă, tată și copii majori care au mașini. Asta este 
o familie lărgită, dacă vreți și fiecare major are și el dreptul la un loc de parcare.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Greșit! Poate nu ați citit bine regulamentul! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Greșim! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Greșit este interpretarea dvs., sigur nu ați citit 
regulamentul! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am citit regulamentul și am văzut că într-un 
apartament pot fi două familii. Asta înseamnă că trebuie să fii căsătorit ca să fii două 

familii și fiecare familie are dreptul la un loc de parcare. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Acum ați înțeles ce înseamnă familie? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Dar încă o dată vă spun, sunt oameni, sunt 

persoane fizice, sunt bătrâni care au 70 de ani și fiul are 50 de ani și fiul nu este căsătorit. 
Înseamnă că fiul nu poate să-și parcheze mașina? Nu are același drept pe care îl are și 

tatăl lui?  
Domnul primar Barbu Nicolae: Îl are! Poate intra! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu aducem în derizoriu că copilul are 18 ani 
sau 19 ani. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Poate intra! Fiecare are dreptul să participe pentru 
o mașină pe familie. Dacă au două-trei mașini într-o familie lărgită, dar doar într-o 

familie lărgită, pentru că discutăm de două familii acum! Într-o familie lărgită poate 
beneficia și de al doilea și de al treilea loc de parcare, dacă au trei mașini într-un 

apartament. Pe considerentul că dacă se termină prima licitație și mai sunt locuri libere, 
beneficiază în continuare, dar noi suntem obligați moral, prin lege și prin ce vreți dvs., să 
asigurăm minim un loc de parcare per familie, per apartament. Aici e problema! Că ne 

gândim că cineva are trei mașini într-un apartament, cu doi copii și un, familia înseamnă 
familie! Dacă e să ne luăm după amendamentul din Parlament, familia este comuniunea 

dintre un bărbat și o femeie. Așa parcă am stabilit! Dacă stabilim conform normelor 
europene, atunci ar putea să fie și între doi bărbați sau între două femei, dar… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am o mare problemă și o mare 
nelămurire. Conform bugetului Primăriei, iar vin și dau exemplu sectorului 2, eu plătesc 

anual, fără nici un fel de licitație, 54 de lei anual. S-a derogat practic Primăria, au aprobat 
regulamentul, s-a dat în Direcția Locativă cu A.D.P.P.-urile, către asociațiile de locatari, 

astfel încât să nu fie învrăjbită lumea, să liciteze unul împotriva celuilalt. S-a făcut 
necesarul de locuri de parcare și prioritatea numărul 1, așa văd eu, dezvoltarea durabilă, 

crearea de parcări publice pe un aliniament de 1 km, astfel încât să aibă alternativă și cel 
care nu prinde loc de parcare. Iar eu propun ca suma aceasta de 185 de lei, să fie scăzută 

la 50 de lei preț de pornire. Mulțumesc! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Haideți să vă răspund! Regulamentul acesta a 

fost aprobat prima dată în 2010. Exact așa! Noi l-am adaptat la ce modificări legislative 

au mai avut loc în toată această perioadă. Am ținut cont și de hotărârea sau de decizia sau 
mențiunea care ne-au transmis-o Instituția Prefectului, că nu putem acorda, chiar dacă nu 

sunt îndeplinite condițiile că numărul maxim de solicitanți este mai mic decât numărul de 
locuri de parcare, deci avem un excedent de locuri de parcare! Noi am zis că se poate da 
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prin încredințare directă și a zis: nu, pentru toate procedurile! Și ne-a trimis să modificăm 

hotărârea! Toată procedura să se facă doar prin licitație, indiferent că avem mai puține 
cereri decât ofertă de parcări. Este obligație și a noastră, ca din această sumă și vă spun că 

din această sumă va avea o destinație specială și o veți regăsi în fiecare an în buget pentru 
construcția de parcări noi, în zone rezidențiale sau în zone adiacente. Totodată o să 

stabilim locuri unde putem realiza parcări publice cu destinație pentru după amiaza, 
parcări de rezidență și ne-am gândit ca loc pentru prima fază, parcarea de 800 de locuri de 

la stadion. Dar, eu vă spun un singur lucru: cine credeți că va fi, va dori să-și ducă să-și 
parcheze mașin la mai mult de 100 de metri de locul unde locuiește? Pentru că el are 

dreptul dacă rămân locuri de parcare în zona adiacentă să-și ducă acolo mașina. Are 
posibilitatea să participe la licitația de acolo dacă rămân locuri. Atâta timp cât noi, ca 
popor român, nu discut numai de giurgiuveni, stă în starea nației române, dacă am putea 

să băgăm mașina în magazin și să luăm direct de la raft, după geam. 
Uitați-vă ce problemă avem cu strada Gării pietonală, pentru că toți comercianții au 

spus că a murit comerțul pentru că nu au unde să-și parcheze oamenii mașinile pe stradă 
și nu opresc. Dar, avem o parcare publică în zona respectivă, la o distanță de 100 de 

metri, 200 de metri, în care nu se duce nimeni să parcheze, că merge pe jos! Ni se aduc 
argumente că a murit zona comercială că nu mai trece omul pe acolo cu mașina. Cam la 

nivelul acesta stăm! Să știți că toate parcările publice vor avea regim de parcări de 
domiciliu între orele 1600-0800, inclusiv parcarea de lângă laterala Consiliului Județean, 

inclusiv parcarea din zona Consiliului Județean unde era Bancorex-ul înainte. Deci, tot ce 
înseamnă parcare pe domeniul public va avea regim de rezidență după ora 1600 până la 

ora 0800 dimineața, ca să asigurăm locuri de parcare pentru toți. Mi-e greu mai mult de 
atât! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Este foarte bună soluția! Ader la ea 

ca și construcție. Eu vedeam lucrurile în felul următor: mai repede să acceseze aproape 
toată populația la prețul de 50 de lei, decât să avem parte de vreun boicot al unei Asociații 

de locatari și să rămână practic neînchiriate. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Lăsați-l așa, că vin de la scara cealaltă! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Un cetățean giurgiuvean, dacă are o 
mașină înscrisă pe alt județ sau în altă țară, respectiv Bulgaria. Când vrem suntem 

cetățeni europeni, când nu vrem, nu suntem. Să nu cumva să dea în judecată faptul că nu 
l-ați primit la licitație. Să câștige după un an de zile sau 8 luni de zile, să conteste licitația 

și ca drept răsplată să aveți parte de anularea licitației. Vă dați seama cum se bulversează 
totul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Că îi vom pune la dispoziție în zone unde nu 
sunt, să-și parcheze mașina. Deci, celorlalți care nu beneficiază, le spunem: puteți să vă 

parcați mașina acolo, acolo, acolo. Le dăm înștiințare! Dar mi se pare lipsit de fairplay 
față de cineva din municipiul Giurgiu care plătește impozite, își înregistrează mașina și 
plătește impozitul pe mașină aici și tot ce înseamnă alte cheltuieli, asigurări și alte lucruri 

în țară și… 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu contest moralitatea! Aveți 

dreptate, dar eu vă spun de legalitate. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Legalitatea! Îi vom oferi într-o zonă adiacentă 

și pot beneficia și dumnealor, în condițiile în care se termină toată licitația, își vor lua toți 
și mai rămân 2-3 locuri libere. Se duce și parchează acolo, fără nici o problemă. 

Știți de unde a plecat până la urmă dorința de a finaliza o dată pentru totdeauna 
acest mod de închiriere a locurilor de parcare de domiciliu, de rezidență? În iarna aceasta 

am avut mari probleme cu cetățenii care nu au avut nici un pic de bun simț, nu de a-și 
curăța mașina lui, de a face un pic sau de a muta mașina lui când au venit utilajele, de a o 

da un pic la o parte ca să curețe. Așteptând ca cei care au venit să ia zăpada, că o să-i 
curețe și zăpada din jurul mașinii și mai striga și de la balcon: ia și după mașină că-ți dau 

eu un șpriț! Am avut probleme mari pentru că nu-i identificam, nu-i știam cine sunt. 
Acum când vor fi parcări de rezidență vom ști că în locul cutare, el are obligația, dacă ați 
observat, să-și curețe de zăpadă, sub sancțiunea de a pierde locul de parcare, să-și curețe 

locul, să și-l întrețină și să aibă grijă de el. Și atunci, zicem noi, că atunci îl mai 
responsabilizăm un pic pe acest cetățean al Giurgiului care dacă tot dorește un loc de 

parcare trebuie să aibă și niște obligații, nu multe, dar acelea trebuie să le aibă. 
Și să știți că a fost primită cu foarte mare încredere această și toată lumea a spus că 

faceți-le odată, că vin de la serviciu mai târziu și mă cert cu vecinul că mi-a luat locul de 
parcare și atunci stabilim o regulă. Asta e! Vom face cât de multe locuri de parcare și 

dacă și dvs. ați fi de acord când vom mai propune hotărâri de Consiliu privind construcția 
de parcări noi, să știți că am fi de comun acord cu toate lucrurile. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Să dea Dumnezeu cât mai multe, 
dar nu la prețul acesta! Cu același preț, se pot face mult mai multe! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prețul se va face în funcție de cerere și ofertă. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abținere 

(domnul Anghelescu Adrian Valentin). 
 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării organizării de către 
Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu a activităţilor dedicate sărbătoririi  

„ZILELOR MUNICIPIULUI GIURGIU” şi darea în administrare a spaţiului 
aferent desfăşurării evenimentului  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: O singură precizare: delegarea organizării către, 
nu de către. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de acordare a 

ajutoarelor de urgenţă, conform Legii nr.416/2001 şi a Comisiei speciale de 
verificare a condiţiilor de acordare 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Spune că se va stabili o comisie care va stabili 

pentru suma de 5000 sau mai mare de 5000 de lei, cine poate să beneficieze de acest 
ajutor social. Știm că până la 1000 de lei este atribuțiunea domnului primar să dea aceste 

ajutoare sociale. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Tot în baza raportului. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Tot în baza raportului dați până la 1000 de lei. 
De la 1000 de lei la 5000 lei este o zonă care nu este gestionată de nimeni din punctul 

meu de vedere. Așă că, vin cu propunerea ca peste 1000 de lei, dacă suntem de acord cu 
această comisie, să decidă această comisie și să facă propuneri pentru ajutoarele sociale, 

mai mult de 1000 de lei, pentru că altfel între 1000 și 5000 de lei nu știm cine decide și 
cine vine cu ele în ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi permiteți să vă răspund? Până acum, când nu 
exista acest regulament, cum ajungeau în ședința de Consiliu? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: De la DAS. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la Direcția respectivă! Noi am încercat să 
găsim încă o comisie între Direcția de Asistență Socială și comisia formată din consilieri, 

comisia de specialitate din cadrul Consiliului local pentru a stabili gravitatea bolii 
respective. Eram puși de multe ori și cei de la DAS și noi, cei care supuneam atenției, 

pentru că cererile sunt foarte multe. Să știți că cereri vin de ordinul zecilor! Nu toate intră 
în Consiliu pentru că e greu să stabilești o prioritate și să-i spui că viața cuiva e mai 

importantă decât viața cuiva, că problema medicală a cuiva e mai gravă decât problema 
celuilalt. Și atunci am stabilit o comisie în care am preluat un fel de comisie de 

specialitate, dar nu a Consiliului Local, a administrației locale. Și l-am cooptat pe domnul 
doctor Pick, am cooptat un alt medic pe care-l aveam la centru, să stabilească gravitatea 

bolii. Nu am cunoștințe de specialitate medicală să știu că tetrapareză spastică și cu nu 
știu ce, e o boală foarte grea. Are, după cum anunță, eu știu că doar cancerul, leucemia și 

nu mai știu ce, sunt boli foarte grave. Dar sunt și altele de care nu am cunoștință și atunci 
am zis, prin intermediar, o comisie care să analizeze aceste cereri, să analizeze raportul 
anchetei sociale și toată documentația și să spună: pentru boala respectivă poate să 

meargă să se trateze. De aia l-am cooptat pe domnul doctor că știe mai bine, poate să 
meargă în sistemul de asigurări de sănătate și să nu mai plătească. Că de exemplu cere 10 

mii sau 20 de mii de lei și dânsul poate să spună că dacă se duce la spitalul care 
beneficiază de gratuitate nu știu ce și îi mai trebuie să mai cumpere nu știu ce, care nu se 
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dă prin casă. Și atunci pentru acest lucru am stabilit! Dacă îi chemăm pentru 1500-2000 

de lei, între 1000 și 5000 de obicei, de obicei, nu a fost cazul, s-au dat pentru afecțiuni 
mai ușoare, pentru situații de moment. Nu cancer, nu leucemie! Și atunci am cerut să se 

facă o comisie care să întărească prin decizia dumnealor, că persoana respectivă este 
îndreptățită conform bolii pe care o are. Și degeaba îi dăm 4000 sau 5000, că trebuie să-i 

dăm 7000 sau 8000 de lei sau trebuie să-i dăm 10000 sau mai mult. Oricum, este o 
comisie intemediară! Dvs., ca și consilieri, în comisia de specialitate puteți lua decizia 

care trebuie. Nu se subordonează comisiei din Consiliul Local, dar nici nu este mai 
importantă decât comisia respectivă, deci, tot în comisie va junge acel dosar. Din cauza 

aceasta am stabilit! A fost aleatoriu! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Bun! Tot ce ați spus este foarte corect. Totuși, 

să facem amendamentul acesta, mai mult de 1000 de lei să treacă pe la comisie, că de aia 

facem această comisie. Ei știu care este gravitatea bolii respective…. 
Domnul consilier Oprișan Gigi: Încărcăm comisia! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Oricum se vor întâlni! Ori pentru două, ori 
pentru șapte dosare, ea tot se întrunește. Nu se întrunește în fiecare zi și probabil că e o zi 

din săptămână, toate aceste dosare va trece pe la comisie. Ori că studiezi două, ori că 
studiezi șapte dosare, eu zic că este același lucru! Dar e bine să treacă prin această 

comisie! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mă deranjează! V-am spus că nu am vrut să 

încarc această comisie, să nu-i oblig să vină. Persoanele care o fac, o fac benevol, pentru 
o comisie care până la urmă trebuie să stabilească, doar să puncteze doar pe problema 

medicală. 
Doamna director Bănescu Viorica: Dacă îmi permiteți, domnule primar, vreau să 

punctez faptul că unele situații sunt gratuite. Vorbesc de citostatice, pentru că eu am fost 

în această situație, dar problema este că se poate aștepta extraordinar de mult, iar oamenii 
care sunt într-o stare gravă, în stare de ultimă fază, nu-și pot permite să aștepte o 

aprobare. Până atunci, dacă nu-i ajutăm în momentul în care au nevoie, degeaba îi mai 
ajutăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doar aceste lucruri am vrut să se stabilească de 
comisie, nu alte lucruri! Pentru că legal este raportul, ancheta socială făcută de DAS, cu 

toate materialele și venim cu ea în Consiliu și este trecută prin comisiile Consiliului. Și 
dacă nu mă înșel, domnul doctor Pick este și în comisia cealaltă. În ce comisie sunteți 

dvs.? 
Domnul consilier Pick Ladislau: În Comisia de buget. 

Domnul primar Barbu Nicolae: A? În comisia economică? Păi, sunteți la aprobarea 
banilor și atunci e, ok? Nu sunteți incompatibil dacă dincolo aprobați ca să dea și aici, ca 

să ia? Dacă considerați să supuneți la vot, bine, dacă nu, nu. 
Domnul consilier Matei Mihai: Dacă îmi permiteți! Nu am putea stabili o sumă 

maximă pentru ajutor? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să nu limităm! Dacă omul are nevoie de 
150 de mii și noi îi spunem: ne pare rău, dar noi putem să vă dăm 100 și nu mai are de 

unde să pună 50! Haideți să nu încorsetăm deciziile Consiliului prin niște decizii pe care 
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le luăm acum pe o stare de fapt și ne trezim mâine că avem nevoie de mai mult, dar nu 

putem să-i dăm că am aprobat în Consiliu, nu știu ce? 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Vă mulțumesc că mi-ați dat cuvântul! Am 

așteptat respectuos să-i ascult pe colegii mei și pe domnul primar! Am mai spus într-o 
ședință de Consiliu că eu cred că Direcția de Asistență Socială are capacitatea de a-și face 

datoria, și-a făcut-o ani de zile. Eu cred că acolo sunt oameni care chiar s-au întâlnit cu 
aceste cazuri, de peste 20 de ani și până acum nu au fost astfel de discuții. Dacă facem o 

comisie doar pentru că acum avem în Consiliu medici, poate peste patru ani nu mai sunt 
medici în Consiliu și atunci ce facem? Facem alte comisii care nu au medici? Ajutorul 

acesta de urgență nu se dă doar pentru boală. Este adevărat doamnă? 
Doamna director Bănescu Viorica: Da. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Da! Sunt și alte situații. Este legea nr.416 și ea 

prevede acolo clar, cum și în ce condiții se dau aceste ajutoare și eu știu că atunci când se 
mai face o comisie, de fapt se îngroapă o problemă. Că așteptarea este boală lungă, 

moarte sigură. Și tocmai, vorbea doamna mai devreme, că oamenii au nevoie să li se 
rezolve urgent astfel de probleme și nu așteptând, ca să treacă prin comisia, comisiei. 

Comisia care de fapt nu are nici un drept și așa mai departe. 
Din punctul meu de vedere, ca fost angajat al acestei direcții, susțin că oamenii de 

acolo au capacitatea și calitatea să-și facă datoria și mă voi abține. Ba nu! Chiar voi vota 
împotriva acestei comisii pentru că mi se pare un intermediar care nu rezolvă nimic. Nu 

este decât o chestiune de orgoliu cred, și nu are nici o relevanță din punct de vedere al 
urgenței și al necesității acordării unor ajutoare de urgență, în cazul în care i-a luat foc 

casa sau când a fost inundație sau când sunt alte probleme. Este o comisie care de fapt 
prelungește un termen de așteptare. Vă mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund foarte pe scurt! Nu are cum să 

prelungească pentru că este între perioada când se țin ședințele de Consiliu, deci tot, 
lunar. Nu are cum să prelungească mai mult decât sunt normale. Este doar un ajutor dat 

DAS-ului ca să susțină și un mod de transparență, până la urmă. Și vă mai spun un 
lucru…. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Noi avem o comisie de specialitate, avem un 
Consiliu, avem aici materialele. Cred că e destul de transparent! Chiar se dă și la 

televizor! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun un lucru! Nu toate cererile 

ajung în Consiliu și această comisie are posibilitatea să trieze un pic din ele. Aici e toată 
treaba! Nu toate cererile ajung în Consiliu, că dacă ar ajunge toate cererile în Consiliu, 

am trage obloanele și am deschide o tarabă în față și am da ajutoare sociale și în rest nu 
am mai face nimic. Această comisie, tocmai trebuie să puncteze, să trieze un pic din ele. 

Să spună, domne, ok…. Acum, vă spun un lucru: mi-a venit astăzi la audiență cineva care 
m-a certat că de ce nu i-am aprobat ajutor social, că a cerut și ea o dată în viață să-și 
schimbe dantura. Și i-am zis: doamnă, ne vin cu cancer, ne vin cu boli incurabile, boli 

grave, în stadiu terminal. Da, dar și problema mea, de trei ani de zile dacă o puneați de 
atâta timp, avea și problema mea un punctaj ca să-mi dați și nu am avut ce să-i răspund. 

Acum să vă spun un lucru! Știți de ce este mai mult făcută comisia? Nu vreau să 
stea doar în decizia mea în a ajuta pe cineva sau a nu ajuta. Este poate, un mod al meu, de 
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a nu mă încărca cu păcate, mai mult decât pot duce. Pentru că toți au nevoie, sunt foarte 

mulți oameni care au nevoie și atunci am zis să se facă o comisie, să fie și ceva care să 
spună: da, domnule primar, lucrul acesta e mai important decât acesta. Nu e o chestie 

subiectivă! Poate cei de la DAS au prieteni și vine și i-a băgat hârtia în față și zice: 
domnule primar, este cel mai urgent și dați-i. Deci, am vrut să preîntâmpin acest lucru! 

Lăsați comisia să funcționeze, vedem o jumătate de an ce se întâmplă, dacă îngreunează 
cum ziceți dvs., ne întâlnim tot aici și spunem: domne, îngreunează, hai să-i dăm drumul 

mai departe. Dar, vă spun: nu are cum să îngreuneze pentru că funcționează în timpul de 
aplicare între ședințele de Consiliu Local. Deci, dacă intră în termen, ele intră în 

continuare, a luat avizul intră la ședință, nu a luat avizul, nu intră. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Înainte de toate, vreau să îi asigur pe colegii 

consilieri și potențialii beneficiari ai acestor ajutoare, de faptul că, noi grupul parlamentar 

PNL, am cerut…. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Aici e Consiliul Local, nu Parlamentul! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Da! Grupul consilierilor PNL am cerut pentru a 
transparentiza aceste cereri și a nu mai lăsa loc la interpretări, lucru pe care l-a subliniat și 

domnul primar. Pentru mai multă operativitate și având în vedere că e vorba de 1000 de 
lei care în pixul domnului primar, eu aș fi un pic mai larg în a cere ca această comisie să 

decidă de la 2000 de lei în sus și v-aș ruga să consemnați ca un amendament al nostru, al 
grupului de consilieri ai Partidului Național Liberal, tocmai pentru a transparentiza. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Diferența de la 1000 la 2000 de lei, o voi face 
eu pentru că nu am calitatea de membru în această comisie. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 
de hotărâre așa cum a fost prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? 
Abţineri? 5 abțineri (domnul Ţigănilă George, doamna Ciulacu Mirela, domnul Muscalu 

Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). 
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 
în sumă de 10.000 lei, doamnei Popescu Florica din Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
necesar realizării obiectivului „Spaţii comerciale”, beneficiar Societatea 

Comercială KUANTUM S.R.L. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz nefavorabil, cu 

două voturi pentru și trei abțineri.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să-i dăm cuvântul celui care a proiectat 
acest PUZ. Să explice și consilierilor ce se va face și care sunt funcțiunile. Am înțeles că 

le-ați explicat și la comisii, dar au mai fost niște… 
Domnul arhitect Negulescu: Bună ziua! Voi pleca întâi de la necesitatea elaborării 

PUZ-ului care a stat într-un articol din regulamentul local de urbanism, unde se stipulează 
că pentru o investiție mai mare, care se preconizează având suprafața desfășurată mai 

mare de 1000 mp, este necesar eleaborarea PUZ. De ce am făcut această precizare? 
Pentru că  de fapt, tot proiectul este o preluare a prevederilor PUG. Și când spun asta, 
spun zonă funcțională, spun acces, drumuri, regim de înălțime. Absolut totul a fost 

preluat din PUG, PUZ-ul venind doar să detalieze acestea. De fapt, este vorba de un teren 
cu o formă neregulată, situat adiacent LIDL, în care se preconizează a se realiza două 

investiții cu caracter comercial. O investiție cu spații comerciale alimentare, cealaltă 
investiție cu alimentație publică. Pentru a funcționa aceste loturi, accesul în teren este din 

această prelungire a străzii Dudului, care prelungire a fost preluată și în PUG-ul 2001. 
Terenul va fi dezmembrat în trei terenuri, din care două se vor realiza investițiile, iar un 

al treilea care urmează să devină domeniu public pentru realizarea acestui obiectiv de 
utilitate publică. Trebuie să spun de la început, PUZ-ul nu reglementează decât terenul în 

cauză. Faptul că aici are continuarea aceasta, este doar preluarea din PUG, necesară în 
momentul elaborării. Ce să vă spun? Accesul se va face de aici. Din punct de vedere al 

avizării, are toate avizele, inclusiv de la Sanepid, care au generat o zonă de retragere 
necesară, inclusiv de la circulație care oarecum au statutat profilul viitorului drum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveam o întrebare și eu. Am avut mai devreme 

problema cu parcări, problema cu zone unde putem… S-a luat în calcul la suprafața 
construită existența unui număr de parcări și partea pe unde vor intra? Pentru că sunt 

lucrurile care interesează cel mai mult, tocmai datorită faptului că se află în imediata 
vecinătate a unor blocuri de locuit. Zona respectivă oricum e o zonă cu probleme în ceea 

ce privește locurile de parcare. E o zonă nesistematizată, a rămas după organizarea de 
șantier și ea intra în următorul program de realizare a locurilor de parcare. 

Domnul arhitect Negulescu: Parcările se vor desfășura în interiorul terenului. 
Există un indicator de 25 mp pe arie desfășurată, care va fi respectat, care a fost preluat în 

regulamentul local al PUZ-ului și soluția este de a prevedea zona de parcări înspre LIDL, 
într-o viitoare posibilă cooperare funcțională a circulației. Asta depinde de înțelegerile 

comerciale dintre cele două. Deci, ca să vă răspund… 
Domnul primar Barbu Nicolae: Cam câți comerciați vor fi? Va fi un complex 

mare? 
Domnul arhitect Negulescu: Da! Din câte știu, la momentul acesta, suprafața totală 

este în jur de 1800… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Construită? 
Domnul arhitect Negulescu: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e mare! Piața centrală are 3000, piața 
agroalimentară. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Construcția este metalică? 

Domnul arhitect Negulescu: La nivelul acesta nu pot să vă spun. Vă mulțumesc! 
Domnul consilier Dragomir Ion: Alte discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Așa cum îl cunosc pe domnul arhitect 
Negulescu, sigur că va face o construcție foarte frumoasă, pentru că chiar am lucrat cu 

dumnealui și făcând un proiect de viitor când se construiește ceva în Giurgiu, cu o 
arhitectură deosebită așa cum a făcut-o dumnealui. Cred totuși, că având în vedere că este 

vorba de o investiție în municipiul Giurgiu care va aduce și locuri de muncă, care va 
aduce și prosperitate pentru giurgiuveni, trebuie să ne gândim că este o zonă care este 

între blocuri și să intrăm acum să luăm din spațiile verzi ale municipiului Giurgiu și să 
construim ceva, este o zonă care este destul de mare. Suntem de acord și chiar îmbrățișez 
această idee că se va face ceva frumos. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii unei părţi a 

acţiunilor nominative ale Municipiului Giurgiu deţinute la Societatea 
Comercială APA SERVICE S.A. Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unei părţi din 
imobilul 2683 aflat în domeniul public al Statului şi administrarea Ministerului 

Apărării Naţionale, în domeniul public al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.273/29.07.2015 privind 
modificarea şi completarea inventarului bunurilor care fac parte din domeniului 

public al Municipiului Giurgiu, înscrise în Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999 modificată şi completată prin 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind 
însuşirea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 10: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.124/06.04.2016 de aprobare a studiului de oportunitate şi  
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a unui teren şi  

întocmirea unui act adiţional la Contractul  de concesiune nr.47.906 din data de 
07 decembrie 2016, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Administraţia Fluvială 

a Dunării de Jos RA Galaţi 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să vă explic despre ce este vorba. Au fost 
două terenuri la Portul trimodal și terenul pe care l-a cerut AFDJ-ul. AFDJ-ul a făcut 

concesiune pentru tot ce a însemnat sau s-a făcut documentația. Numai că cei de la Portul 
trimodal prin proiect, o parte din acest teren care a fost scos la licitație și l-a câștigat 

AFDJ-ul, să extindă înspre căpitănia portului, zona lor de lucru, se suprapunea cu terenul 
pe care l-am stabilit prin protocol cu cei de la Portul trimodal că vor face ieșirea de 
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urgență. Și la vremea respectivă nu s-a luat în considerare, s-a uitat, s-a omis. Drept 

urmare, trebuie să reglementăm, să scoatem din contractul de concesiune cu AFDJ-ul 
suprafața aceasta și să o trecem după aceea, cu Portul trimodal. Când au mers la 

intabulare și-au dat seama că s-au suprapus suprafețele. Din cauza aceasta s-a făcut 
această rectificare la hotărâre. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită  a unor bunuri, includerea în Contractul de delegare încheiat între 
Municipiul Giurgiu şi Societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., precum şi 
în inventarul domeniului public al Municipiului Giurgiu, completat şi modificat 

prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.273/29.07.2015  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Aici aș vreau să fac, să vă supun atenției o 

mică modificare, în sensul că fiind vorba despre parcuri, despre locuri de joacă, practic 
noi nu le dăm în folosință gratuită societății noastre, ci numai delegăm acest serviciu 

pentru întreținerea lor. Știu că se folosește termenul dat în folosință gratuită, dar nu ei 
folosesc aceste bunuri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Așa este! 
Domnul director Trăistaru Cristian: Fiind patrimoniu public, trebuie dat în 

folosință gratuită și nu luăm o taxă pentru administrarea lor. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Doar forma de transmitere din inventarul nostru 

către ei. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în domeniul public 
al Municipiului Giurgiu şi transmiterea în folosinţă gratuită a unor obiective de 
investiţii către Operatorul Regional - Societatea Comercială APA SERVICE S.A 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului de 
concesiune nr.14.570/29.08.2011, încheiat între Municipiul Giurgiu şi  domnul 

Păloiu Gheorghe 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Constatăm acum încetarea contractului. Are 
datorii la Primăria municipiului Giurgiu. De ce nu am constatat înainte acest lucru? Acum 

e greu să recuperăm suma pe care o are de plătit Primăriei. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Acum vreți să vă învinuiesc, că e de pe vremea 

dvs., când erați viceprimar și vă ocupați de patrimoniu? De atunci era! Acum am găsit 
clauză! Nu este datorită neplății, ci pentru faptul că nu și-a îndeplinit clauzele 

contractuale să construiască ceva în termen și am găsit modalitatea de a i-l anula imediat. 
Dacă era doar pentru neplată, trebuia să ne ducem împotriva lui, să constatăm, era mult 

mai greu. Dar așa, pentru faptul că el nu și-a îndeplinit condițiile care au stat la baza 
contractului de concesiune, am găsit modalitatea mult mai rapidă să-l reziliem. Urmează 
să le luăm și banii, fără nici o problemă! Asta, cu recuperatul de bani, știți cum este? 

Scapi de orice, dar de fisc și de datoriile la Primărie, nu scapi! 
Domnul director Trăistaru Cristian: Consiliul Local poate constata numai după un 

an de neplată. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Vă supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului de 
concesiune nr.10.347/14.06.2010, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială GEO DANY MAD IMPEX S.R.L. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului de 
concesiune nr.4.879/19.02.2014 şi Actului adiţional nr.1/34.452/02.09.2015 la 

Contractul de concesiune, încheiat între Municipiul Giurgiu şi domnul Piperea 
Florin 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii unor Contracte de 
concesiune încheiate între Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială 

VERGILIUS S.R.L Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 
necesar vânzării prin atribuire directă, cu drept de preempţiune a terenului în 

suprafaţă de 21 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, 
adiacent bloc 208/3S1 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Noi am stabilit în Consiliul Local că nu se mai 
vând astfel de spații și nu înțeleg de ce acum se scoate la vânzare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi spuneți unde s-a stabilit? 
Domnul consilier Muscalu Ionel: În Consiliul Local! 

Domnul director Trăistaru Cristian: Noi am aprobat un regulament care dă 
posibilitatea fiecărui cetățean care beneficiază de un contract de concesiune, să-i 

acceptăm cererea. Cererea nu putem noi să i-o refuzăm, ci numai… 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Am înțeles! Numai noi putem s-o refuzăm! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Și dacă vreți, modificați regulamentul și atunci 

spunem clar că nu mai vindem nimic! Să știți că încălcăm iarăși, pentru că nu poți să 
impui imperativ ceva. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: În baza raportului de evaluare s-a 
dus la o sumă la 2700 de euro aproximativ. Practic toată concesiunea pe 25 de ani, rezulta 

aceeași sumă. Mi se pare iarăși, inadecvat să vinzi ceva cu aceeași sumă pe care ai scos-o 
din concesiune, urmând ulterior să concesionezi, să mai scoți bani. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveți dreptate, din punctul acesta de vedere! 
Contează cererea care este transmisă. Aveți posibilitatea să luați decizie în consecință. 

Oricum, știți că acel teren a fost cerut prin caietul de sarcini pentru realizarea unor 
toalete. Și vindem până la urmă, un teren pe care sunt niște toalete! Asta am vrut să spun! 

Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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10 abțineri  (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina 

Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian 
Valentin, domnul Pick Ladislau, domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 

domnul Gâdea Gheorghe). 
Domnul secretar Roșu Petre: Nu s-a aprobat pentru că era nevoie de două treimi. 

 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de preluare în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a terenului situat în Municipiul 
Giurgiu, şoseaua Portului, nr.1-2, în suprafaţă de 1.604.528,00 mp., aflat în 

domeniul public al Judeţului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Îl rog pe domnul director Cartojan să ne facă o 

expunere, ce s-a întâmplat cu acest teren. 

Domnul director Cartojan Dan Liviu: Bună ziua! În 1996 a luat ființă Zona Liberă 
Giurgiu prin hotărârea 788, având o suprafață de 160,54 ha, aparținând și metotodologic 

și ca teren, de Ministerul Transporturilor, la acea vreme. În 2003, prin descentralizarea 
care a apărut, prin hotărârea 1221 a Guvernului României, trece Regia Autonomă pe 

vremea aceea, Administrația Zonei Libere Giurgiu, trece în subordinea Consiliului 
Județean, iar terenul este transferat de la domeniul statului în domeniul public al județului 

Giurgiu. Urmează în 2004 o transformare a Regiei Autonome prin hotărârea Consiliului 
Județean în societate comercială, preluând toate drepturile, obligațiile Regiei Autonome 

ca societate pe acțiuni. Iar în 2008 prin hotărârea nr.14 a Consiliului Județean și prin 
hotărârea Consiliului Local de asemenea, Societatea Comercială Administrația Zonei 

Libere Giurgiu S.A., acțiunile societății și patrimoniul acesteia, trec integral către 
Consiliul Local, iar terenul este dat în folosință, în administrare Consiliului Local, care în 

2009 în baza contractului de concesiune îl concesionează către societatea Administrația 
Zonei Libere Giurgiu. 

Revenind la proiectul de hotărâre, constat și îi mulțumesc Direcției Patrimoniu, 

este o prezentare foarte bună a ceea ce prezintă în expunerea, în raportul de specialitate. 
Sunt, întradevăr puse oportunitățile pentru care ar putea fi trecut și terenul din 

proprietatea Consiliului Județean, trecut în proprietatea Consiliului Local. Și vreau să 
subliniez în primul rând, că am înțeles că ar exista și întrebarea de ce pleacă propunerea 

din partea Consiliului Local. Pentru că legea 18/2016 care schimbă art. 9 al legii 
213/1998, stipulează clar că trecerea unui bun public din patrimoniul Consiliului Județean 

către un UAT de pe raza județului respectiv, se face la cererea acestuia. Deci, e normal ca 
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întâi Consiliul Local să ceară acest lucru, urmând ca și Consiliul Județean să-și expună 

punctul de vedere. 
Referitor la oportunități, v-am spus, sunt foarte bine detaliate acolo și cu proiectele 

care urmează a se derula și de către municipalitate. Iar, intrând în parimoniul Consiliului 
Local se pot obține chiar și fonduri de gradul, europene, în așa fel încât să poată fi 

dezvolată și Zona Liberă așa cum ne dorim.  
Cred că v-am răspuns, domnule consilier! Dacă mai aveți altă întrebare, vă 

răspund! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Aici spunem exprimarea acordului de preluare 

în domeniul public. Deci, ne dăm acordul! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, noi prima dată trebuie să cerem! E cum te duci 

la fată! Îi ceri mâna. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Trebuie făcut cum am făcut la Apa Service. 
Domnul primar Barbu Nicolae: E total diferit! 

Domnul director Trăistaru Cristian: Dvs., ca și Consiliu nu puteți să cereți, decât 
prin Consiliu prin hotărâre, să împuterniciți executivul să demareze aceste demersuri. De 

asta este formulat așa și exact cum v-a spus și domnul director Cartojan, numai la 
solicitarea noastră, Consiliul Județean poate să ia în discuție transmiterea terenului din 

domeniul public al județului în domeniul public al municipalității. Iar cu privire la 
celălalt, cu Apa Service, nu are nici o legătură! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Numai în sensul de proprietar! Aici proprietar 
este Consiliul Județean pe teren… 

Domnul director Trăistaru Cristian: Județul Giurgiu. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Județul Giurgiu! El trebuie să facă… 
Domnul director Trăistaru Cristian: El trebuie decât să-și exprime acordul! Și 

după aceea, în baza acordului dvs.,… 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Deci, noi facem o cerere…. 

Domnul director Trăistaru Cristian: Ei aprobă în Consiliu transmiterea și se face 
protocol și asta e singura formă de cedare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cedare din domeniul public al Consiliului Județean 
în domeniul public al municipalității. Dincolo, era proprietate privată asupra acțiunilor. E 

total diferit! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Înțelegeți! Noi suntem de acord cu lucrul 

acesta… 
Domnul primar Barbu Nicolae: Știu, știu! Culmea ar fi să nu luăm 160 de ha! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Important este când va fi cererea. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Primarul o să facă cererea în baza acordului dvs.. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Împuternicim primarul municipiului Giurgiu 
să facă cererea pentru…. Putem să facem lucrul acesta! 

Domnul secretar Roșu Petre: Conform legii, primarul reprezintă municipiul, 

domnule consilier! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: În ordine! 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 
este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  



 22 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind stabilirea Listei de priorități pentru 

repartizarea locuințelor sociale 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Noi stabilisem când eu eram viceprimar, că 

este interesul Primăriei să acorde aceste locuințe sociale pe partea socială cu care se 
confruntă cu cele mai multe probleme. Și aici știu, că erau prevăzute în general locuințele 

din casele naționalizate și mai ales cele din centru, care nu mai asigură siguranța 
chiriașilor de acolo și celelalte probleme pe care Primăria le are, urmând a completa cu 

ceilalți cetățeni din municipiul Giurgiu, care sunt prioritățile Primăriei. De acord! Am 
văzut o listă, este deja făcută, este semnată de o comisie. Cred că au stabilit care sunt 

criteriile de departajare între persoane, dar așa, aș fi văzut că este o problemă socială ca 
Primăria municipiului Giurgiu, să-și rezolve și problemele sociale legate de Primărie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acest mod reprezintă poate maximul transparenței 
care se putea face privind repartizarea locuințelor sociale. S-a constituit o comisie, s-a 
constituit un cadru legislativ, s-au constituit criterii foarte bune, de dvs., ca și Consiliu. S-

a stabilit o perioadă în care dumnealor, cei care cereau și aveau nevoie de aceste locuințe, 
să își completeze dosarul.  

Vreau să vă spun că din 2100 și vreo 40 de cereri care existau în arhiva Primăriei 
din 1998, dacă nu mă înșel, nu au venit să-și completeze dosarul, decât 148. Acestea sunt 

toate dosarele valide! Ce se întâmplă cu cele aproape 2000 care rămân în arhiva 
Primăriei? Vor fi în arhivă. Pentru că dorință și cereri sunt multe! Nu mai spun de faptul 

că drepturi poate or avea mai mulți, cei care nu-și depun dosare decât cei care și-au depus 
dosarul. Toată lumea are dreptul și e normal să aibă dreptul, dar trebuie să îndeplinești și 

un minim de ați pregăti dosarul, de obligații. Nu poți să zici doar: și eu am nevoie! Am 
avut astăzi la audiențe trei sau patru și zice: nu am avut o hârtie. Pentru o hârtie nu mi-ați 

luat dosarul? Da! Pentru o hârtie, pentru că e o hotărâre de Consiliu Local care spune că 
trebuie să le ai. Păi, pot s-o aduc acum! Poți s-o aduci, dar o să intre în noiembrie. Între 

timp s-a schimbat și legea și doar cererile care sunt depuse până la sfârșitul lunii 
noiembrie sau până în octombrie, dacă nu greșesc, vor fi luate în considerare pentru anul 
următor. Deci, dacă vii și depui în anul respectiv, nu mai poți beneficia de locuință 

socială. S-a modificat un pic legea locuințelor sociale, în cazul în care nu poți să vii să 
depui cerere acum.  

Ce să vă spun? Mă bucur că de la Istru sunt în primii 90, vreo 10-12. Asta 
înseamnă că oamenii s-au preocupat și au luat în serios problema. Știau că o să-i evacuăm 

și și-au făcut dosarul. Știu că mai sunt în așteptare până la 148, încă vreo 10 dosare. Pe 
măsură ce vom mai identifica locuri de locuințe sociale disponibile, le vom da în ordinea 

listei, dar nici putem merge și să rugăm pe la ușă: hai, domnule, nu vrei să vii, să te muți 
într-o locuință socială? Hai să-ți faci dosarul! Hai, fă-ți lucrul acesta! Până la urmă este 
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interesul dumnealor să-și pregătească dosarul, să aibă dosarul în regulă, iar noi avem 

obligația să respectăm legea. Legea stabilită de dvs. la nivel local. Nu se pot acorda decât 
dacă au dosarul în regulă și cu asta am încheiat! Mai departe, cei 2000, când vor veni la 

audiență și chiar dvs., puteți să le spuneți: nu v-ați depus dosare, am avut toată 
bunăvoința.  

Au muncit, vă spun, în condiții foarte grele. Să iei 2140 de dosare, să verifici 
fiecare dosar, să-i faci listă cu ce nu are, să-i trimiți cu confirmare de primire, să-l aștepți 

din luna august, dacă nu mă înșel, până în 15 martie, am așteptat. Le-am mai prelungit, 
le-am mai prelungit, i-am mai așteptat și în 15 martie am tras linie și am zis: gata! 

Încheiem procesul verbal și am încheiat! Pentru că nu putem merge la infinit cu cineva 
care dorește să aibă, dar nu-ți asigură cadrul necesar să poată beneficia. Avem 148. 
Credeți-mă că se vor face repartițiile în funcție de această listă. Ce vor apărea locuri noi, 

le vom pe această listă și s-a încheiat. Și să știți că și pe strada Gării și în case 
naționalizate care urmează să fie evacuați, ei beneficiau de un punctaj sporit pentru că 

aveau dreptul, fiind persoane care urmau să fie evacuate sau au fost evacuate, beneficiau 
de un puctaj îndestulător să fie pe o poziție fruntașă în această listă. Ne pare rău, nu și-au 

îndeplinit? Este doar răspunderea și problema dumnealor. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, trebuie să avem 

mare grijă cu legea locuințelor sociale și să facem criteriile foarte bine definite în baza 
legii și să nu o confundăm cu legea locuințelor de tip ANL. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le-ați făcut! S-au aprobat! 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am înțeles! Dar, s-ar putea să fie 

ulterior solicitări de tip ANL și să le eliberăm… 
Domnul primar Barbu Nicolae: Fiecare are direcția lui. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Deci nu va exista posibilitatea asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! ANL-ul are niște condiții stabilite prin 
lege, locuințele sociale au condiții stabilite prin hotărâre de Consiliu Local care respectă 

legea. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă o persoană primește o 

locuință socială și pe urmă optează pentru o locuință de tip ANL. Ce se întâmplă cu acea 
persoană? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mai poate beneficia. Deci, înainte de aprobare, 
pentru că ședințele de Consiliu Local, a observat foarte bine domnul Vladu, sunt foarte 

vizionate și e bine să ne facem auziți. Aș vrea să transmit cetățenilor că după aprobarea în 
ședința de Consiliu, în termen de 15 zile sau 30 de zile, nu știu cât, se așteaptă contestații 

la această listă. După perioada de contestații se mai așteaptă o perioadă de 15 zile, iar 
repartizarea se va face cam la o lună, o lună și ceva, după această dată. Deci, ele devin 

valide în momentul în care se finalizează perioada de contestații, de verificare a 
contestațiilor, de răspuns la contestațiile respective, conform regulamentului pe care l-am 
aprobat în această ședință. Noi, vom pune și pe site-ul Primăriei. Când publicăm lista pe 

site-ul Primăriei și către presă, vom spune  și aceste informații, că au dreptul să facă 
contestații, că au dreptul să adreseze contestație. Așteptăm! Deci, toate condițiile acestea, 

până la validarea în totalitate a acestei liste, după perioada de validare, s-a încheiat, 
rămâne valabilă un an de zile, cel puțin. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 21: propunere privind aprobarea aprobarea transmiterii în folosinţă 
gratuită a unui teren către Societatea Comercială ENEL DISTRIBUŢIE 

MUNTENIA S.A., în vederea amplasării unui post de transformare în anvelopă 
de beton şi constituirea dreptului de superficie 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local nr.294/05.09.2016 privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consilii le de Administraţie şi  în 
Comisiile de Evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale unităţilor de 

învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Domnul Oprișan Gigi și doamna Sîrbu 

Adelina nu participă la vot. 
Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.23 din data de 17 ianuarie 2017 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
neramburabilă a Mănăstirii Sfântul Gheorghe Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot. 
Domnul primar Barbu Nicolae: O să aveți pe ordinea de zi și o să aduc atenției 

dvs., toate sprijinele care au acordate în baza legii 350, legea sprijinelor financiare. La 
începutul anului, dacă nu mă înșel, în luna decembrie, ați aprobat regulamentul în baza a 

ce se vor acorda. Nu este simplu! Nu este ușor! Vreau să le transmit tuturor celor care au 
în intenție să facă anumite evenimente culturale, sportive. Nu mai pot merge pe sistemul 
vechi, pe legea sportului sau legea culturii sau legea învățământului și să aducă o cerere 

de finanțare astăzi și mâine au nevoie, că pleacă copii nu știu unde. Cu tot respectul, 
dorim să-i ajutăm, numai că procedura este un pic mai greoaie și mult mai atent 

documentată și susținută cu documente. Sunt anumite etape când se fac aceste sesiuni de 
aprobare. A fost, s-au primit documente până pe 2 martie, s-au supus atenției comisiilor 

respective, s-au aprobat în comisie. Astăzi le aprobăm în ședința de Consiliu și deabia 
după acest eveniment se va stabili o altă dată când se vor face din nou, conform legii, 

depuneri de proiecte. Și iarăși, se vor depune până la o anumită dată și e bine ca toți cei 
care au nevoie de aceste sprijine, pentru că discutăm în acest moment de foarte multe 

proiecte europene Erasmus Plus. Toate școlile au accesat acest tip de program european și 
ne anunță, trebuie să acordăm cofinanțarea mâine, că ne vine echipa de nu știu unde. Nu 

se mai poate rapid cum se făcea până acum! Și vreau să transmit tuturor celor care au 
acțiuni sportive, educative, culturale, de învățământ sau orice alt cult, să țină legătura cu 
cei din cadrul Primăriei, să-și depună cererea, să-i avem în baza de date. La vremea 

respectivă, până se va face lansarea de proiect, îi vom anunța să-și depună documentația 
să participe. Este o procedură greoaie, dar este foarte legală și în transparență, la fel de 

legală. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
nerambursabilă a Parohiei Sfântul Ștefan Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 1.025,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Strada Gloriei, adiacent 

nr.7 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Eu știu că această cerere a mai fost în Consiliul 

Local. 
Domnul director Trăistaru Cristian: A venit cu o altă cerere și a argumentat. Citiți 

și argumentele de oportunitate, că nu facem copy-paste de la o ședință la alta! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Haideți să vă lămuresc care este problema. Au 

cerut prima dată autogară sau loc de depozitare. În acest moment, au în intenție să depună 
un proiect cu finanțare europeană pentru o zonă cu alimentare, să acceseze proiectul 
european privind energia verde. Să facă o zonă pentru alimentare cu energie electrică din 

surse regenerabile, fotovoltaice și să aibă o alimentare pentru mijloacele de transport 
electrice.  

Acum, cum am văzut la comisii și mi-au adus în atenție consilierii, sunt anumite 
inadvertențe vis-a-vis de funcționalitatea terenului. Sunt conductele, am cerut avizele de 

la toate societățile care administrează serviciile publice, serviciile de utilități și sunt 
probleme cu conductă mare de canalizare pe acel teren și credem în acest moment, 

credem doar, că nu sunt întrunite condițiile în totalitate privind construcția pe care vrea s-
o facă.  

Drept urmare, vă solicit, n-am vrut s-o solicit în timpul ședinței, pentru că trebuia 
s-o supun dezbaterii odată ce a intrat în ordinea de zi, dar vă solicit să-l suspendăm sau 

să-l retragem sau amânat, până la următoarea când avem toate datele privind 
funcționalitatea terenului. Pentru că s-ar putea să-i concesionăm și să ne trezim că nu 
poate să-l folosească și să ne spună: dar, de ce nu m-ați informat că trece o conductă, că 

eu nu pot să construiesc? Drept urmare, pentru o lună, vă rog să-l acceptați, să-l amânăm 
și după o lună să venim cu el în fața dvs., să vedem dacă întrunește cvorumul majorității. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot amânarea proiectului de hotărâre. 
Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule președinte, propun o pauză de 5-10 
minute. 

Se ia o pauză de 10 minute. 
După pauză, se reiau lucrările ședinței. 
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii 

Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A., în 
GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Doamna consilier Falan Corina: Aș dori să fac o completare! La punctul 20 mă 

abțin. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu trebuie să te abții, trebuie să spui: vă rugăm să 

reluați votul la punctul 20. Și-a dat seama că a cerut o locuință socială și e în listă. 
Domnul secretar Roșu Petre: Ați votat? 

Doamna consilier Falan Corina: Da! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Anunțați că nu votați! 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Reluăm votul la punctul 20. Cine este pentru? 20 
voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? (doamna consilier Falan Corina nu votează).  

Domnul secretar Roșu Petre: Dacă mai sunt probleme de genul acesta, vă rog să 

spuneți înainte de vot. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu a realizat, e consilier nou! 

 
Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea transformării unui post de 

consilier II în post de director centru, de la Centrul Naţional de Informare şi 
Promovare Turistică din cadrul Direcţiei Administrare Active din Proiecte cu 

Finanţare Europeană 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare 
nerambursabilă a Bisericii Creștine Evanghelice Giurgiu 

  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 

nerambursabilă a Cultului Creştin Penticostal - Biserica Maranata Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii transmiterii în 

folosinţă gratuită a unei locuinţe către Societatea GIURGIU SERVICII 
LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
neramburabilă a Bisericii Creştine Baptiste Sfânta Treime Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 

neramburabilă a Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din România - Filiala 
Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 

neramburabilă a Şcolii Gimnaziale Mihai Eminescu Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Domnul Muscalu Ionel și domnul Ilie 
Clement nu votează. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
neramburabilă a Asociaţiei Umanitare Uniţi pentru Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Doamna consilier Meclea Alina: Nu particip la vot. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
neramburabilă a Parohiei Sfinţii Martiri Brâncoveni Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Domnul Vladu Alexandru și domnul Ilie 

Clement nu votează. 
Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Sistematizare verticală, Ansamblu de Blocuri 240 
Garsoniere ICMUG” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să vă spun că toate aceste actualizări nu 
cuprind decât TVA-ul de la 20 la 19. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 
este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea actualizării 

devizului general pentru obiectivul de investiţii „Modernizare străzi - Zona 
cuprinsă între Strada Cărămidarii Vechi şi Strada Negru Vodă”  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Recompartimentare Bloc C1 - C2, Locuinţe 

sociale” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Realizare Parcări adiacente Blocuri de locuinţe 

din Municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Terenuri de sport – Strada Tineretului” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 

pentru obiectivul de investiţii „Bloc 20 Apartamente cu destinaţie de locuinţe 
sociale în cartierul ISTRU” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: La acest bloc este demarată construcția, 

din câte știu eu. 
Domnul primar Barbu Nicolae: La toate. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Facem reactualizarea devizului general sau 

numai a restului de executat? 
Domnul primar Barbu Nicolae: A restului de executat. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 
este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 

pentru obiectivul de investiţii „Sistematizare pe verticală  Bloc 20 apartamente 
locuinţe sociale, cartier ISTRU” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Sistem de monitorizare şi supraveghere video 

parcări Ansamblul 240 garsoniere” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Sistem de irigaţii Ansamblu 240 Garsoniere 
ICMUG” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Reţea de transport agent termic primar în zona 23 

August” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 

pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Strada Industrială Nord şi Strada 
Gloriei” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 
pentru obiectivul de investiţii „Realizare pistă de atletism Steaua Dunării” 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 

pentru obiectivul de investiţii „Amenajare parcări zona adiacentă Bloc 60, Bloc 
45 şi Bloc 79, Giurgiu – Etapa I şi Etapa II ” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general 

pentru obiectivul de investiţii „Infrastructură Şoseaua Alexandriei Giurgiu” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Proiectului 
Bugetului centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subvenţii pe anul 2017 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Proiectului 

Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar în sumă de 4000 lei domnului Silvestru Constantin din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Mai avem: 

Informare din partea Direcţiei Economice - Compartimentul Resurse Umane, 
având în vedere Ordinul Prefectului Judeţului Giurgiu nr.107/2017 privind stabilirea 

numărului maxim de posturi pe anul 2017, pentru unităţile administrativ-teritoriale din 
Judeţul Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea să sublinez ceea ce vă spuneam în urmă 
cu o lună, la ședința ordinară când s-a votat reorganizarea Poliției Locale, în baza legii 
care impune un anumit număr de personal pentru Primăriile care au înființat acest 

serviciu, în funcție de populația UAT-ului respectiv. Mulți s-au întrebat de ce tot am 
propus și acum doi ani și anul acesta, pe baza acestor adrese. Pe mandatul trecut am 
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expus consilierilor, nu au fost de acord. Pe madatul acesta am propus și s -a votat, mai 

greu, dar s-a votat. S-a votat respectarea legii, care e un lucru care nu poate fi pus la 
îndoială.  

Ce vreu să vă spun?  Dacă nu făceam acea propunere, să vin în fața dvs., să 
aprobăm sau să nu aprobați acea hotărâre, puteam fi, puteam fi eu, acuzat de abuz în 

serviciu și nu mă mai scăpa nici acea hotărâre a Curții Constituționale. Pentru că această 
hotărâre este în baza unei legi și abuzul de serviciu nu este incriminat, doar când este 

vorba de hotărâri, alte acte normative, decât legi și ordonanțe de urgență. Ori, nu am venit 
să fac și Instituția Prefectului dă acest ordin. El era transmis încă de la data, de inainte de 

ședința de Consiliu, dar a venit mai greu, a venit după ședință. Noi am avut ședința pe 03 
martie, iar ordinul a venit…. Începând cu 01 martie 2017 se stabilește numărul maxim de 
posturi pentru unitățile administrativ teritoriale și la municipiul Giurgiu se spune clar: 

pentru număr maxim de personal avem 606 din care la municipiu 517, 18 sunt la Direcția 
de Evidență a Populației, 70 sunt la Poliția Locală. Și spune: posturi pentru Poliția Locală 

potrivit punctului 3, alin.3 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 63/2010 și posturi 
pentru finanțarea fondurilor externe – zero. Deci, nu ne-a mai dat nimic.  

Am primit de la Departamentul de proiecte europene un referat privind plăți în 
baza legii, pentru cei care lucrează cu fonduri europene, în baza plafonului care se 

stabilește din proiectele aflate în curs. Numai că, în acest moment, conform ordinului 
pentru acest capitol, nu mai avem nici un personal. Cred că se gândesc la nivel național 

că nu s-a dat drumul la nici un proiect european și din cauza aceea. Dar, noi avem Portul 
trimodal care vine în continuare! Drept urmare, am transmis o informare către Instituția 

Prefectului și Ministerului Dezvoltării și am demonstrat că noi avem proiecte în 
continuare pe Programul financiar 2014-2020 și ne-au cerut o informare.  

Drept urmare, s-ar putea ca începând cu luna viitoare să primim răspuns că și 

pentru aceste cazuri avem un număr de personal, 5 persoane sau câți sunt. Până acum, 
aveam 5 persoane. Deci, aș dori, Direcția de Proiecte Europene, să luați în calcul acest 

punct de vedere al Ordinului Prefectului! 
      Și cea de-a doua informare privind Decizia nr.19/1 din data de 04.01.2017 a Curţii de 

Conturi a României - Camera de Conturi a Judeţului Giurgiu, privind prelungirea 
termenului pentru realizarea măsurii de la pct.1.2, pct.1.4 şi pct.II.1, dispusă prin Decizia 

nr.19/28.07.2016, la U.A.T. Giurgiu. 
Este tot pentru transparență, informarea consilierilor. Cred că nu s-a făcut 

niciodată! Când eram eu consilier, habar nu aveam că există și rapoarte ale Curții de 
Conturi. Acum aveți posibilitatea să le citiți, să le studiați, să vă duceți la raportul de 

audit, să vedeți care sunt problemele și cum s-au rezolvat. 
 
Diverse: 
 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Este de ceva vreme o problemă cu staționarea 

tirurilor pe șoseaua București la intrarea în muncipiul Giurgiu și sigur trebuie să 
mulțumim celor de la circulație de la Poliția Locală și Poliția Națională pentru că au 

așteptat acolo și ziua și noaptea. Dar, în aceeași măsură pentru cetățenii care locuiesc în 
zonă, nu este nici comod și nici pentru noi, care circulăm prin zonă. Probabil ar trebui 
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amplasate niște toalete ecologice în acea zonă pentru că cei cu tirurile stau cam mult pe 

acolo și mi-au spus localnicii, oamenii noștri din zona respectivă, că sunt diverse 
probleme de genul acesta. Poate cineva ia și măsurile care se impun! Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Este pertinentă cererea dvs.! Ne confruntăm de 
ceva vreme cu un număr foarte mare de tiruri. Să știți că ne vom confrunta, începând cu 

sărbătorile pascale și cu 1 mai, cu o situație mai specială, vor veni și turisme. Bulgarii au 
instituit acea regulă privind plata vignetei în postul punctului de frontieră. Am luat 

legătura cu partea bulgară prin Inspectoratul Poliției de Frontieră și de la noi și de la 
bulgari. Odată cu vizita primului ministru de la Sofia, a fostului prim ministru, că sunt 

alegeri și vine alt prim ministru, dar fostul prim ministru stabilise ca o regulă să pemitem 
pe raza administrativă a municipiului Giurgiu, pe terenul adiacent, până în pod , unde erau 
înainte free shop-urile, să se facă un post de taxare. Să folosească infrastructura pe care o 

au de comunicare sau wireless și să poată cât de cât, cât timp stau tirurile la coadă să-și 
plătească electronic acea taxă de folosire a drumurilor ca atunci când intră în Bulgaria, să 

treacă repede, să nu mai aștepte. Doar să facă o verificare, o scanare a numărului și să-l 
vadă că e în sistem și să treacă repede. E un punct pe care dumnealor trebuie să și-l 

amenajeze.  
Am discutat și am zis că vom găsi posibilități ca să-i sprijinim, să le asigurăm un 

spațiu, chiar gratuit sau chiar o formă, să vedem, ca să fluidizăm un pic zona de frontieră. 
Știu această problemă! Eu am transmis o notă internă către Giurgiu Servicii Locale și 

către Giurgiu Servicii Publice, să amplaseze mai multe coșuri de gunoi pe stâlpii din zona 
respectivă și să treacă mai des pe acolo. Adică, să aibă o ritmicitate mai mare activitatea 

dumnealor, tocmai ca să nu creem acest disconfort. 
În ceea ce privește toaletele ecologice, vreau să vă spun un singur lucru: ideea e 

bună! Problema e unde le amplasăm? Într-un loc unde să aibă acces mașina care curăță 

acele toalete ecologice, dar nu cred că cine este pe zona respectivă își va permite să pună 
o toaletă publică în fața casei lui. Drept urmare, ne lovim de acest lucru. În general, sunt 

două benzinării pe această zonă. Are timpul necesar să se mai strângă un pic ca să ajungă 
la benzinărie. Ne e greu din punctul acesta de vedere privind amplasarea. Și nu numai 

amplasarea, că am găsi un loc, eu știu, mai dosnic așa, dar nu au acces mijloacele care vin 
să curețe și atunci nu am făcut nimic. 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea să vă rog și eu ceva. Toaleta din 
centru, dacă poate fi redeschisă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Care toaletă? Da! Vă răspund! Toaleta din spatele 
teatrului, da? 

Domnul consilier Țigănilă George: Da. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Terenul acela a fost scos la vânzare din legislativul 

2008-2012. S-a vândut, s-a adjudecat, urmează să se facă un proiect cu finanțare. S-a 
vândut la vremea respectivă. Știți că erau vremuri când pe mandatul celălalt, se mai și 
vindeau. Bineînțeles, pentru dezvoltare și pentru atragerea de fonduri, nu în ultimul rând 

pentru a crea un cadru firmelor care vor să-și dezvolte afacerile și să știți că nu se 
îmbogățește Primăria dacă vinde un teren cu 2000 de euro sau 3000 de euro.  

Vreau să luați în calcul, sau concesionează sau închiriază, vreau să luați în calcul 
că de la faza în care spunem că ne dorim investitori, ne dorim locuri de muncă, ne dorim 
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bunăstare, până la aceea care obstrucționăm realizarea pe ”n” motive, să știți că până la 

urmă rămâne obstrucționare! Dorința cealaltă rămâne doar un slogan electoral sau un 
slogan de partid. Dar, vă spun, că dacă dorim să facem ceva în acest oraș, lăsați 

investitorii să concesioneze, lăsați investitorii și nu vă gândiți că în spate este cineva. Nu 
vă gândiți că are cineva interes, pentru că sunt alte instituții care verifică interesul unuia 

dintre noi, vis-a-vis de orice lucrare de investiții care se face în municipiul Giurgiu. Trece 
perioada mea, vine alt primar. A trecut perioada de dinainte, nu i-am aprobat lui Barbu în 

mandatul trecut că vine alt primar să facă, nu-i aprobați acum. Nu-i aprobați lui Barbu, nu 
aprobați celor care doresc să investească în orașul Giurgiu și lucrul acesta trebuie să ne 

dea un pic de gândit, să ne pună un pic pe meditație și să vedem e ok? Nu e ok, să 
obstrucționăm?Faceți abstracție de firmă! Discuţii? Gândiți-vă doar, părerea mea, nu vă 
gândiți ce firmă vrea să facă, gândiți-vă dacă este oportun sau nu. Mergeți pe 

oportunitate, dacă e nevoie să se facă în acel loc acea investiție, dacă nu-i nevoie și până 
la urmă, mergeți și aveți încredere în acest executiv că respectă legea întru totul. Pentru 

că mi se pare chiar nelalocul lui, să vii să spui acum, că cineva mai încearcă la ce se 
întâmplă în țară, să încalce legea sau să mai facă alte lucruri sau poate să fie chiar să fie 

inconștient ca să facă lucrul acesta. Nu spun mai multe pentru că s-au spus aseară la ora 
1800. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am și eu o rugăminte din partea 
giurgiuvenilor. Instalarea sau amplasarea unui semafor pietonal adiacent Liceul Ion 

Maiorescu. 
Domnul primar Barbu Nicolae: V-am explicat! Am avut răspuns de la Poliție că 

nu! Nu ne-au dat avizul în comisia de circulație. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Trebuie să revenim! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu putem interveni pe șoseaua București, fiind un 

proiect european până în 2019, dacă nu mă înșel. Am terminat în 2015? Până în 2020! În 
mandatul acesta, indiferent dacă vrem, nu se poate. A fost proiect european, nu se poate 

face nici măcar scuar pe mijloc, nu se mai modifică acel proiect european, dacă nu vreți 
să dăm 1 milion 200 înapoi, de euro. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: O altă problemă ridicată de oamenii din oraș: au 
o problemă cu indicatoarele care să arate ieșirea din oraș. Nu există indicatoare care să 

arate cum se iese din oraș și pe unde. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Cum să iasă? Circulația către exterior? Eu cred că 

există! Aici, poate nu mai există indicatorul de ieșire din oraș! Poate acesta? Dar, aici vă 
contrazic pentru că în 2014 s-a făcut o investiție destul de substanțială. S-au luat toate 

intersecțiile, s-au pus panouri de preselectare și panouri indicatoare către direcții și eu 
cred că toate ieșirile din oraș sunt bine. Ce să caute tirurile prin oraș? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Pe margine! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Pe margine e o singură centură și atât! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu aș vrea să, având în vedere că și astăzi am 

avut teren prin care s-a reziliat sau s-a constatat încetarea perioadei unui contract de 
concesiune, terenuri sub 500 de mp. Haideți să facem o inventariere a terenurilor de 200 

mp, 300 mp, 400 mp care se găsesc pe diferite străzi din oraș și aceste terenuri să le dăm 
la tinerii căsătoriți care vor să-și facă casă. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Avem acest inventar, nu trebuie să-l facem! Există 

inventarul domeniului public și privat al municipiului cu toate terenurile, cu tot. Problema 
se pune, dacă acele terenuri sunt în zone cu utilități și pot fi construite. Pentru că acel 

teren de 300 și ceva al domnului Piperea a făcut parte dintr-un de teren de 1300. I s-a dat 
un contract de concesiune de 1300, când s-a apucat și el să dorească să-și facă ceva, a 

venit cineva cu o hotărâre judecătorească definitivă în care i-a spus că terenul acela e 
moștenit de nu știu când. 1000 de mp i i-am luat și a rămas 300 și ceva de metri în spatele 

unei conducte și nu avem cum trece pe sub conductă să dăm un teren. E doar cu destinație 
grădină! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Are intrare separată acolo! E adevărat că noi 
vrem să modernizăm și conducta… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Aceea va dispărea peste doi ani de zile. O 

să lărgim și cimitirul Haralambie atunci, pentru că avem o problemă și cu locurile de 
veci. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Poate găsim 10-20 de terenuri. 
Domnul primar Barbu Nicolae: După taifunul 2008-2012 când nu a mai rămas nici 

un teren? S-au vândut toate și între blocuri! Să găsim 10, 12, 20 de terenuri? 
Da! O să vă dau ca o idee și o informare, terenul de aproape 2000 de mp de pe 

Titulescu, unde sunt pătulele. Este domeniu privat și acolo putem face un proiect și să 
dăm tinerilor până în 35 de ani. Și vom da 4-5 locuri, inclusiv cu proiect, cu sistematizare 

și dumnealor doar să-și construiască. Vom găsi acolo pentru că după ce s-a amenajat 
strada a rămas o zonă care chiar nu e ok. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Vă mulțumesc pentru participare! Declar închise 
lucrările ședinței de astăzi!  

 

Şedinţa se încheie la ora 1516. 
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